
Strona 1 z 23 

 

Darłowo, dnia 30 marca 2016 roku 

BR.0002.3.2016 

 

 

 

Protokół Nr XX/2016 

z XX Sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo 
z dnia 30 marca 2016 roku 

pod przewodnictwem 
Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 10

00
, a zakończył o godzinie 11

58
. 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 

Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XX sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 30 marca 2016 

roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 

W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo;  

Pani Anna Szynkowska – Sekretarz Gminy Darłowo; 

Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 

Pan Włodzimierz Błaszczak –  Zastępca Wójta Gminy Darłowo; .  

Pan Maciej Jabłoński –  Radca Prawny; 

Pani Marzena Fedyniak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                      

w Darłowie; 

Pan Stanisław Benkowski – Dyrektor Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej                         

w Dąbkach; 

Pani Magdalena Joda – przedstawiciel z Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego                 

w Koszalinie; 

Pan Mieczysław Tomaszewski – przedstawiciel z Państwowej Inspekcji Pracy w Koszalinie; 

Mieszkańcy Gminy Darłowo; 

/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 

sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Pana Michała Górskiego. 
W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych, głosując: 
12 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 

 

Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 
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Ad.1.3.  

Ustalenie  porządku obrad. 

 

Sesję zwołał z upoważnienia Przewodniczącego Pan Henryk Ignatowicz 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo. 
/Upoważnienie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

 

Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.   
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XX Sesję Rady Gminy Darłowo. 

Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

Wniosków do porządku obrad nie było.  

 

 

Porządek Obrad przedstawia się następująco:  
1. Sprawy organizacyjne:  

1.1. Otwarcie sesji. 

1.2. Stwierdzenie quorum. 

1.3. Ustalenie  porządku obrad. 

1.4. Przyjęcie protokołu z dnia 19 lutego 2016 roku z XIX sesji VII kadencji Rady Gminy 

Darłowo. 

2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                           

z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

3. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 

sesjami. 

4. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        

5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XIX sesji Rady Gminy Darłowo oraz               

w okresie między sesjami.                                    

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 

sesjami.    

7. TRYBUNA OBYWATELSKA. 

8. Czas dla samorządu.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Druk Nr 1/2016
XX

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 30 października 2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku 

od nieruchomości, zwolnień tego podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa.               

Druk Nr 2/2016
XX

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 30 października 2015 roku w sprawie określenia wzorów 

formularzy deklaracji i informacji na podatek od nieruchomości. Druk Nr 3/2016
XX

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 

2016 rok”. Druk Nr 4/2016
XX

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok. Druk Nr 5/2016
XX

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2015 r. wraz ze wskazaniem potrzeb               

w zakresie pomocy społecznej. Druk Nr 6/2016
XX
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie do załatwiania indywidualnych spraw                        

z zakresu administracji publicznej dotyczących przyznawania dodatku energetycznego. 

Druk Nr 7/2016
XX

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń 

wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Darłowo na lata 2016-2018.                      

Druk Nr 8/2016
XX

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydawania czasopisma samorządowego pod 

tytułem „Wieści Gminne”. Druk Nr 9/2016
XX

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 196/2 w obrębie Dąbki). Druk Nr 10/2016
XX

 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (dot. nieruchomości nr 40 

w obrębie Bukowo Morskie). Druk Nr 11/2016
XX

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 

rok. Druk Nr 12/2016
XX                                                   

 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Darłowo na lata 2016-2022. Druk Nr 13/2016
XX

 

22. Wolne wnioski i zapytania. 

23. Zakończenie sesji. 

 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji było:  

13 głosów za, 

0 głosów przeciw i 

0 głosów wstrzymujących.  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został 

przyjęty. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

Ad. 1.4. 

Przyjęcie protokołu z dnia 19 lutego 2016 roku z XIX sesji VII kadencji Rady Gminy 

Darłowo. 

Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 

Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 2.  

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                       

z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo na wstępie przywitał wszystkich obecnych     

i przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie miedzy sesjami. Wydarzeń, które w jakiś 

sposób wpływają na wygląd i los naszej Gminy było bardzo dużo. Jednym z najważniejszych 

wydarzeń było podpisanie w dniu 21 marca 2016 roku umowy pomiędzy 
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Zachodniopomorskim Zarządem Dróg Wojewódzkich a wykonawcą drogi Nr 203 na odcinku 

Dąbki – Darłowo. W najbliższym czasie rozpocznie się remont tej drogi, natomiast narady 

koordynacyjne będą odbywały się w świetlicy wiejskiej w Bobolinie. Mieszkańcy będą 

poinformowani o niedogodnościach, które wynikają z tej przebudowy. Pan Wójt powiedział, 

że tych niedogodności będzie sporo, bo poprzedni etap jakby remontu tej drogi był uciążliwy 

w codziennym życiu, ale wszyscy czekają jednak na ten remont. Pan Wójt powiedział, że ma 

nadzieję, że mieszkańcy będą podchodzić do tego bardzo ostrożnie, bo rzeczywiście te 

miejscowości, przez które będzie ten remont przebiegał mogą znacznie się zmienić. 

Zwłaszcza chodzi o Dąbki, Bobolin, Żukowo Morskie.  

 Dzień później czyli w dniu 22 marca została podpisana umowa z firmą POL-DRÓG 

na przebudowę drogi gminnej w Starym Jarosławiu. Na to gmina dostała dofinansowanie                 

z Urzędu Wojewódzkiego. Firma ta wygrała przetarg. Cała inwestycja jest na milion sto 

tysięcy złotych. Wkrótce rozpocznie się realizacja tego.  

W okresie miedzy sesjami odbył się również konkurs na Dyrektora szkoły w Kopnicy. 

Wygrał pan Rafał Kosowski. Od pierwszego czerwca szkołą będzie miała nowego dyrektora.  

Odbył się także konkurs na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                 

w Darłowie. konkurs wygrała pani Marzena Fedyniak.  

Odbyło się także Walne Zebranie Darłowskiej Lokalnej Grupy Rybackiej, w którym 

pan wójt uczestniczył. Odbyła się również Powiatowa Rada Zatrudnienia w Sławnie                           

i Społeczna Rada Szpitala Powiatowego w Sławnie.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo przedstawił również kondycję finansową 

Gminy Darłowo. Stan na rachunku podstawowym jest 2 284 968,47 zł. w najbliższym czasie 

są następujące wydatki do poniesienia: 

- rachunki za usługi i zakupy 121 159,52 zł; 

- raty kredytów i pożyczek 343 112,00 zł; 

- środki dla szkół publicznych (wynagrodzenia nauczycieli i pochodne) 450 000,00 zł. 

Łącznie wydatki są na kwotę 914 271,52 zł. 
/aktualna sytuacja finansowa Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/  

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

Ad. 3.  

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 

sesjami. 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił realizację uchwał Rady Gminy   

w okresie między sesjami.  
/sprawozdania z realizacji uchwał stanowią załączniki nr 8 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

Ad.4. 

Interpelacje Radnych.  
Pan Grzegorz Hejno zapytał czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 

Nikt nie zgłosił interpelacji.  

Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 5.  

Odpowiedzi na interpelacje radnych i wnioski sołtysów zgłoszone na XIX Sesji Rady 

Gminy Darłowo oraz w okresie między sesjami.  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na wszystkie wnioski, które 

były zgłoszone sołtysów i interpelacje radnych zostały udzielone odpowiedzi pisemne.  
/Odpowiedzi na interpelacje stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

Ad. 6.  

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 

sesjami.  
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił sprawozdanie                       

z  działalności w okresie między sesjami.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał, że radni 

zobowiązani są do złożenia oświadczenia majątkowego.  

Oświadczenie majątkowe należy złożyć w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach 

wraz z kopią swojego zeznania PIT o wysokości osiągniętego dochodu w danym roku 

podatkowym – za poprzedni rok kalendarzowy według stanu na dzień 31 grudnia 2015 roku 

w terminie do 30 kwietnia 2016 roku Przewodniczącemu Rady Gminy Darłowo.  

W związku z powyższym pan Przewodniczący powiedział, że przekazał wszystkim 

radnym po dwa egzemplarze formularzy oświadczenia majątkowego z prośbą o ich dokładne 

wypełnienie w oryginałach z zachowaniem formuły „nie dotyczy”. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

Ad. 7.  

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Ad. 8.  

Czas dla samorządu.  

W tym punkcie głos zabrali:  

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo powiedział, że jest mu niezmiernie miło 

powitać pana Łukasza Korszańskiego – trenera Piłkarskiego Klubu Sportowego Wiekowianki 

Wiekowo. Pan Wójt powiedział, że odbyła się gala sportu organizowana przez Dziennik 

Bałtycki i dwóch naszych sportowców zdobyło zaszczytne miejsce: pan Łukasz Świątek i pan 

Łukasz Korszański. 

Pan wójt wręczył panu Łukaszowi Korszańskiemu DYPLOM za zajęcie II miejsca na 

Najpopularniejszego Trenera Powiatu Sławieńskiego.    

Na sali obrad rozległy się głośne oklaski.  
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Pan Wójt powiedział, że dla pana Łukasz jest nagroda finansowa w kwocie 400 zł oraz taki 

drobny upominek.  

 

Pan Łukasz Korszański – Trener Piłkarskiego Klubu Sportowego Wiekowianka-Wiekowo 

podziękował i powiedział, że również jest mu niezmiernie miło, że mógł się z państwem 

dzisiaj tu spotkać. Pan Łukasz Korszański powiedział, że Klub jest ewenementem na skalę 

całego województwa ponieważ klub z takiego małego miasta po awansie po bardzo dobrym 

poprzednim roku – awansie do IV Ligii, gdzie rywalizują z drużynami ze Szczecina, ostatnio 

mieli przyjemność jechać nawet do województwa Lubuskiego. Mówca powiedział, że można 

powiedzieć, że to dzięki Prezesowi Klubu, którym jest pan Kazimierz Grzybak bardzo mocno               

i prężnie działa w tym kierunku, żeby promować chłopców z Wiekowa. Mówca powiedział, 

że wiadomo, że na takim poziomie kilku doświadczonych zawodników tj, z Koszalina                       

i okolic, żeby ci chłopcy mogli się od kogoś uczyć. Mówca powiedział, że jest co raz lepiej                 

i kolejne mecze mają wygrane, także mają nadzieję, że zmierza to wszystko w dobrym 

kierunku.   

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo jeszcze raz życzył wielu sukcesów                       

w dalszym życiu zawodowym.  

Na sali obrad rozległy się oklaski.  

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo nawiązał do dnia 11 marca, gdy odbyła się 

uroczystość z okazji Dnia Sołtysa. Pan Wójt powiedział, że niestety wówczas nie wszyscy 

sołtysi byli obecni. Pan Wójt poprosił pana Bogdana Klaczę Sołtysa Sołectwa Kopań, aby 

wręczyć mu DYPLOM DLA SUPER SOŁTYSA. Pan Wójt powiedział, że wszyscy sołtysi to 

są super sołtysi. Przy tym pan wójt wręczył panu sołtysowi także życzenia od pana senatora 

Piotra Benedykta Zientarskiego i drobny upominek.  

Na sali obrad również rozległy się głośne oklaski.  

 

Pan Wójt  przedstawił również gości, którzy przyjechali na dzisiejszą sesję: Panią Magdalenę 

Jodę przedstawicielkę z KRUS w Koszalinie oraz pana Mieczysława Tomaszewskiego 

przedstawiciela z Państwowej Inspekcji Pracy w Koszalinie. Pan Wójt powiedział, że 

wspólnie z przedstawicielami tych instytucji będziemy realizowali konkurs na terenie naszej 

Gminy.  

 

Pan Mieczysław Tomaszewski – przedstawiciel z Państwowej Inspekcji Pracy powiedział, że 

dzisiaj chciałby zaproponować Sołtysom propozycję udziału w konkursie „Sołtys 

organizator bezpiecznej wsi”. Konkurs co roku organizowany jest w różnych gminach i trwa 

bodajże już od sześciu lat. Mówca powiedział, że później pozwoli sobie przekazać państwu 

sołtysom takie arkusze, które będą stanowiły kryterium oceny sołectw. Mówca powiedział, 

żeby tu nie było zaraz jakiś takich wielkich próśb czy żądań w stosunku do wójta, żeby dawał 

jakieś wielkie pieniądze, bo muszą poprawić bezpieczeństwo, tylko trzeba bazować na tym co 

jest w tym sołectwie. Mówca powiedział, że myśli, że można pewne rzeczy tylko 

dopieszczać, a efekt ocenią w miesiącu na przełomie września/października, żeby ten czas 

jeszcze był do poprawy tego bezpieczeństwa w sołectwie. Pan Mieczysław Tomaszewski 

bardzo serdecznie zapraszał sołtysów do udziału w tym konkursie. Mówca powiedział, że 

nagrody są. Pierwszą nagrodę funduje Wójt Gminy. Drugą nagrodę funduje Inspekcja Pracy. 

Trzecią nagrodę funduje KRUS. Mówca powiedział, że nie ukrywa, że dla każdego sołtysa 

uczestnika drobna nagroda pocieszenia także będzie.  

 Pan Mieczysław Tomaszewski poinformował, że oferują także konkurs dla 

gimnazjalistów „Jestem bezpieczny w gospodarstwie rolnym”. W Gminie Darłowo konkurs 



Strona 7 z 23 

 

ten odbędzie się w dwóch gimnazjach: w Starym Jarosławiu i w Dobiesławiu. Polega na 

przedstawieniu młodzieży zagadnień dotyczący zagrożeń w gospodarstwie rolnym. Następnie 

pojadą do gospodarstwa rolnego, gdzie młodzież zapoznaje się z tymi zagrożeniami, bądź też 

z aspektem, gdzie te nieprawidłowości nie występują. Po powrocie do szkoły młodzież 

oceniają te wszystkie nieprawidłowości. Najlepsi są nagradzani.  

 Trzeci konkurs proponują w okresie wakacji dla tych dzieci, które są na świetlicach. 

Te dzieci otrzymują plansze dotyczące zagrożeń w środowisku wiejskim. Dzieci robią różne 

piękne prace, spośród których trudno wytypować trzy najlepsze. Wszystkie te prace 

prezentowane są na dożynkach gminnych i tam wręczane są nagrody dla tych dzieci.  

Regulamin konkursu oraz lista chętnych uczestników dostępna będzie w Biurze Rady.  

 

Pani Magdalena Joda – przedstawiciel z Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego                 

w Koszalinie przybliżyła czym zajmuje się KRUS oprócz tego co prowadzi z Państwową 

Inspekcją Pracy. Oprócz obsługi ubezpieczenia społecznego rolników, wypłaty świadczeń, 

czy orzecznictwem lekarskim Kasa Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego zajmuje się też 

taką szeroko pojętą prewencją, czyli działaniami na rzecz ochrony zdrowia i życia na wsi               

i działalnością mającą na celu zapobiegać występowaniu wypadków i chorób zawodowych              

w rolnictwie. Z tym wiąże się również kierowanie rolników na rehabilitację leczniczą. 

Mówczyni powiedziała, że jeżeli chodzi o wypadkowość w rolnictwie mamy trzy grupy 

wypadków lub zdarzeń, które zdarzają się bardzo często. Są to wszelkiego rodzaju upadki. 

Mówczyni rozdała Sołtysom broszury, które informują między innymi do jakich wypadków 

dochodzi, jakich zagrożeń w gospodarstwach rolnych jest najwięcej dla tych osób tam 

pracujących, ale w tych broszurach znajdują się również wszelkie zalecenia tej bezpiecznej              

i prawidłowej pracy oraz sposoby zapobiegania właśnie tym nieszczęśliwym zdarzeniom. 

Kolejną grupą są wypadki z maszynami i urządzeniami rolniczymi w trakcie ich obsługi. 

Tutaj są wszelkiego rodzaju pochwycenia, uderzenie przez ruchome elementy pracujące                     

w tych maszynach. Trzecią grupą tych wypadków to są wypadki podczas obsługi zwierząt 

gospodarskich.  

Pani Magdalena Joda powiedziała, że zawód rolnika jest zawodem bardzo 

niebezpiecznym. Zawód ten można porównać do gałęzi gospodarki przemysłu 

wydobywczego, przetwórczego jeżeli przeliczymy sobie liczbę wypadków na tysiąc 

pracujących osób to ten wskaźnik wypadkowości jest bardzo wysoki. Wynika to z tego, że 

praca rolnika jest bardzo różnorodna, wymagająca. Jeżeli rolnik prowadzi produkcję 

mieszaną, czyli roślinną i zwierzęcą, to styka się z tymi zagrożeniami na wielu płaszczyznach, 

ponieważ obsługa maszyn rolniczych, praca ze środkami chemicznej ochrony roślin, obsługa 

zwierząt gospodarskich, wszelkie prace na terenie gospodarstwa, remonty naprawy, 

utrzymanie budynków odpowiednim stanie, transport rolniczy. Tych zagrożeń dla rolnika jest 

bardzo duża i stąd też wypadkowość w rolnictwie jest ogromna.  

Jeżeli chodzi o działalność prewencyjną KRUS mówczyni powiedziała, że kilka lat 

temu powstało hasło: „Upadek to nie przypadek”. Na ten temat wydana jest także broszurka, 

którą otrzymali sołtysi. W broszurce tej wyjaśniono czego unikać i jak się prawidłowo 

zachowywać, żeby tych przypadków, upadków unikać. Kolejne wypadki to wypadki                       

z udziałem zwierząt gospodarskich. Natomiast jeśli chodzi o zdarzenia przy obsłudze maszyn 

rolniczych to tutaj najwięcej zdarzeń ma miejsce podczas cięcia drewna na piłach, które nie 

maja osłony. Kiedy rolnicy remontują maszyny i nie zachowują należytej ostrożności. Kiedy 

elementy ruchome maszyn są pozbawione niezbędnych osłon. Jeśli chodzi o wypadki przy 

obsłudze zwierząt gospodarskich to najwięcej jest ich przy obsłudze bydła.  

Niestety jeżeli zdarzy się wypadek, do takiego zdarzenia dojdzie, a rolni ubezpieczony 

w KRUS chce się ubiegać o odszkodowanie z tytułu wypadku przy pracy to musi zaistnienie 

tego wypadku zgłosić do KRUS i powinien to zrobić jak najszybciej. Może to zrobić sam 
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osobiście, może za niego to zrobić ktoś z członków rodziny lub sołtys. Może tego dokonać                

w siedzibie KRUS, można zadzwonić lub napisać i opisać zdarzenie. Można napisać również 

drogą mailową.   

Pani Magdalena Joda zwróciła także uwagę na choroby zawodowe rolników. 

Mówczyni powiedziała, że istnieje coś takiego, o czym nie wszyscy rolnicy wiedzą, że 

istnieje wykaz chorób na które są oni szczególnie narażeni podczas wykonywanej pracy                 

w gospodarstwie (Dz. U. z 2009 r. Nr 105, poz. 869). Mówczyni powiedziała, że rolnicy                  

w związku z taką stwierdzona chorobą zawodową również mogą ubiegać się o jednorazowe 

odszkodowanie. W tym celu musza mieć stwierdzoną tę chorobę zawodową przez lekarza. 

Ścieżka jest taka, że najpierw lekarz rodzinny, bądź specjalista zgłasza podejrzenie takiej 

choroby. Później jest sanepid, gdzie lekarz wydaje decyzje o takiej chorobie. Wtedy kiedy 

taka decyzja jest już wydana, rolnik zgłasza się do KRUS i wszczynane jest postępowanie w 

celu orzeczenia uszczerbku, bądź też nawet czasami świadczenia rentowego z tytułu właśnie 

takiej choroby zawodowej. Szczegółowych informacji udziela KRUS osobiście, lub też 

telefonicznie. Ponadto informacje takie są też zawarte na stronie internetowej KRUS 

www.krus.gov.pl. Jeżeli chodzi o rehabilitację rolniczą, oczywiście przysługuje ona 

wszystkim czynnym rolnikom oraz rolnikom, którzy znajdują się na rencie okresowej. 

Rehabilitacja ma usprawnić rolnika, bądź przywrócić mu zdrowie, które stracił w wyniku 

wykonywanych obowiązków w swoim gospodarstwie. Żeby jechać na taką rehabilitację, 

trzeba złożyć skierowanie. Formularz również jest dostępny na stronie internetowej KRUS. 

Lekarze rodzinni również takie skierowania powinni posiadać. Do tego należy dołączyć 

wyniki badań morfologii, OB, moczu i EKG. Wtedy rolnik wchodzi w kolejkę osób i zgodnie 

z przepisami może być skierowany. Rehabilitacja ma cel profilaktyczny. Turnus trwa 21 dni                  

a koszt takiego turnusu jest całkowicie pokrywany przez KRUS. Mówczyni powiedziała, że 

przysługuje również zwrot dojazdu do takiego ośrodka rehabilitacyjnego. W niektórych 

ośrodkach jest wymagane tylko poniesienie tak zwanej opłaty klimatycznej. Pani Magdalena 

Joda powiedziała, że turnusy rehabilitacyjne są w ofercie również dla dzieci podczas wakacji. 

Są to turnusy co prawda skierowane w pierwszej kolejności dla dzieci, które mają orzeczenie 

o niepełnosprawności. Pozostałe dzieci, które chorują przewlekle na zapalenie górnych dróg 

oddechowych lub mają wady postawy również z takich rehabilitacji skorzystać mogą. 

Mówczyni powiedziała, że dzieci w wieku od 7 do 15 lat, czyli w tym roku rocznik 2001-

2009 w tym roku jadą na 21 dni i mają w tym czasie pakiet zabiegów rehabilitacyjnych, 

takich jak zaleci lekarz, czyli do dyspozycji basen i cała bazę ośrodka, a oprócz tego ich czas 

upływa tak jak na zwykłych koloniach. Są wychowawcy, a nie ma też czasu wolnego, są 

wycieczki, z których dzieci korzystają. Mówczyni powiedziała, że w relacji, opowieści wie, 

że te dzieci są zadowolone. Mówczyni powiedziała, że rodzice są tylko tutaj zobowiązani do 

pokrycia kosztów, które nie przekraczają zwykle trzystu złotych. warunek tutaj jest tylko taki, 

że przynajmniej jeden z rodziców musi być ubezpieczony w KRUS, czyli musi opłacać 

składki.  

Pani Magdalena Joda biorąc pod uwagę to, że sołtysi są takimi łącznikami ze 

społecznością, między innymi z rolnikami, zachęcała do nawiązania współpracy. Mówczyni 

zachęcała sołtysów, aby występowali do KRUS z prośbą o zorganizowanie na ich terenie 

szkoleń dla rolników z zakresu bezpiecznej pracy lub szkolenia dla dzieci o tym jak 

bezpiecznie w tym środowisku wiejskim przebywać. Mówczyni powiedziała, że 

współpracując z Ochotniczymi Strażami Pożarnym organizują szkolenia z zakresu pierwszej 

pomocy przedmedycznej. Mówczyni podała dane kontaktowe do KRUS w Koszalinie. 

Mówczyni również bardzo zachęcała sołtysów do wzięcia udziału w konkursie.  
/Regulamin Konkursu „Sołtys organizator bezpiecznej wsi” stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu/ 
Na sali obrad rozległy się oklaski.  

 

http://www.krus.gov.pl/
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Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo podziękował pani Magdalenie i panu 

Mieczysławowi oraz powiedział, że temat bezpieczeństwa jest bardzo ważny bo jednak ciągle 

zdarzają się te wypadki w gospodarstwach.  Pan Wójt powiedział, że na terenie naszej Gminy 

zdarzały się takie wypadki, a jednym takim chyba najbardziej znanym wypadkiem sprzed 

dwóch lat, był wypadek w Kopań. Przykra sprawa. Cały czas należy uświadamiać rolników, 

żeby tych wypadków, tych tragedii w gospodarstwie rolnym było jak najmniej. Pan Wójt ze 

swojej strony zachęcał do udziału w konkursie i powiedział, że nagroda będzie zadowalająca.  

 

Pani Małgorzata Żugaj – Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, że chciałaby się odnieść do 

pisma, które dostała jako sołtys sołectwa, na którym jest odnotowane, że jest to sprawa pilna      

i dlatego pozwoli sobie odpowiedzieć na to pismo. Pani Sołtys powiedziała, że jest to pismo  

z dzisiejszą datą dlatego dopiero je przeczytała, a ponieważ jest bardzo krótkie, pozwoliła 

sobie je odczytać na sesji, żeby wszyscy słuchacze wiedzie dzieli o czym mówi. „Zgodnie           

z pismem nr ZWG.7000.1.2012 z dnia 24 kwietnia 2012 roku Gmina przekazała w posiadanie 

działki na rzecz Rady Sołeckiej w Wiciu. Między innymi działkę nr 98/8, 98/16, 101/9 na 

realizację statutowych celów sołectwa. W związku z przekazaniem sołectwo zobowiązane 

było do dbania o należyty stan techniczny nieruchomości, utrzymania czystości, porządku                

w obrębie przekazanej nieruchomości. Wobec tego proszę o informację na temat terenu 

oznaczonego numerem 101/9 obecnie nr 101/15, na którym znajduje się składowana ziemia, 

odpady oraz gruz. W związku z trwającym postępowaniem wyjaśniającym proszę                              

o potraktowanie sprawy za pilną.”  

Mówczyni powiedziała, że  tak tez sprawę traktuje. Mówczyni powiedziała, że działki 

zostały przekazane w posiadanie na rzecz Rady Sołeckiej. Mówczyni powiedziała, że no 

chyba nie, no bo zostały przekazane na rzecz sołectwa. Mówczyni powiedziała, że już tej 

Rady Sołeckiej nie ma, także wydaje się jej, że jest to niedoprecyzowane. Działki zostały 

przekazane na realizację celów statutowych sołectwa. Mówczyni powiedziała, że pierwsza 

działka nr 98/8 przy plaży, ten pac został przez sołectwo już zagospodarowany w ten sposób, 

że powstała alejka i płyta, która informuje, że jest to środek Wybrzeża Polskiego. 

Ustawionych zostało osiem ławek, nasadzono krzewy i zakupiono osiem kwietników. Pani 

Sołtys powiedziała, że działka nr 98/16 została również przez sołectwo zagospodarowana – 

został sporządzony projekt skweru parkowego, został teren zniwelowany, bo był to teren 

bagnisty, zawsze pływały tam kaczki. Teraz teren został zniwelowany, zostały zbudowane 

alejki parkowe, ustawionych zostało dziesięć ławek parkowych. Teren uważa się za 

zagospodarowany. Mówczyni powiedziała, że działka nr 101/9 obecnie 101/15 jest działką, 

gdzie ma powstać takie zaplecze rekreacyjno-sportowe ponieważ miejscowość jest generalnie 

w stu procentach miejscowością turystyczną. Mówczyni powiedziała, że takie miejsce jest 

miejscowości bardzo potrzebne i został już przeznaczony fundusz sołecki na sporządzenie 

tego projektu. Pani Sołtys powiedziała, że projekt już został sporządzony i jest bardzo ładny. 

Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, że zagospodarowując działkę, 

gdzie się znajduje ten skwer przy rondzie około sześciu tysięcy złotych zapłaciła za samo 

nawiezienie ziemi. Mówczyni powiedziała, że około tysiąca dwustu złotych z tego było 

przekazane przez darczyńców miejscowych, natomiast reszta tych pieniędzy poniosła                       

z prywatnych zasobów własnej kieszeni.  Mówczyni powiedziała, że to zresztą przy pomocy 

byłego radnego pana Krzyżanowskiego, który jej pomógł tą ziemię troszkę taniej załatwić. 

Mówczyni powiedziała, że na tej działce, co do której jest zobowiązana to wyjaśnienie złożyć 

pozyskiwali ziemię, głównie było to z wykopów przy ulicy Morskiej, przy realizacji projektu 

budowania tej pięknej promenady. Mówczyni powiedziała, że tam wówczas gro tej ziemi 

zostało pozyskane, a po zakończeniu realizacji został ten teren wyrównany. Mówczyni 

powiedziała, że po wyrównaniu tego terenu w jakimś odstępie miesiąca lub dwóch zaczęły się 

pojawiać różne kopki, kopeczki. Mówczyni powiedziała, że niezwłocznie zwróciła się do 
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Gminy z pismem o interwencję w tej sprawie o niezwłoczne ustawienie tabliczek z zakazem 

wywozu czegokolwiek na ten teren. Mówczyni powiedziała, że w związku z tym tak 

naprawdę to ona powinna oczekiwać teraz wyjaśnień. Mówczyni powiedziała, że skoro nie 

ma tego pisma, to zobowiązuje się w trybie natychmiastowym odpis tego pisma z pieczątką 

dostarczenia do Urzędu Gminy dostarczyć. Mówczyni powiedziała, że to ona powinna się 

domagać wyjaśnienia dlaczego nie było jakiejś reakcji, nie mówiąc już o tej prozaicznej 

tabliczce o zakazie wywozu. Pani Małgorzata Żugaj w kwestii utrzymania porządku 

powiedziała, że nie wie jak daleki jest zakres uprawnień sołtysa, bo tak naprawdę jedyną 

osobą, którą ma do pracy jest jej mąż. Mówczyni powiedziała, że boi się, że wkrótce straci 

tego pracownika. Mówczyni zapytała, czy może ma na tej działce ustawić stróżówkę i tego 

męża tam ustawić? Mówczyni pytała dalej jakie ma być to dbanie? Co ten sołtys ma jeszcze 

robić? Mówczyni powiedziała, że zamiata, grabi, sieje trawę, kupuje kwiatki, krzewy, ławki, 

montuje te ławki i robi alejki. Co jeszcze ten sołtys ma robić? Pani Małgorzata Żugaj 

powiedziała, że ta sprawa jest jej zdaniem w tej chwili przez nią wyjaśniona, a pismo, które 

złożyła oczywiście niezwłocznie dostarczy.  

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo odpowiedział, że są sołtysi, którzy równie 

dużo robią, jak nie więcej niż pani. Pan Wójt powiedział, że zwrócono się do Pani Sołtys               

z tym pismem, po to, ponieważ sołtys przeważnie wie co się dzieje na wsi, kto wyrzuca, kto 

podrzuca. Pan Wójt powiedział, że chcieli tylko uzyskać informacje, bo może nam pani 

pomoże. Pan Wójt powiedział, że są także mieszkańcy Wicia, którym bardzo ciężko jest 

wywieźć ziemię gdzieś dalej, sprzedać lub utylizować. Pan Wójt powiedział, że są skargi                    

i chce wyjaśnić tą sytuację, bo niektórym mieszkańcom Wicia wszystko przeszkadza, nawet 

to, że Gmina projektuje drogę i nie może dostać pozwolenia, bo to miejsc parkingowych 

będzie za mało, a to miejsca parkingowe nie w tym miejscu, a to jest gruz na przeciwko. Pan 

Wójt powiedział, że nie roni tego z czystej złośliwości do Pani, tylko pierwszą osobą, która 

wie co się w tej wiosce dzieje – czy to jest wioska duża, czy mała – jest sołtys. Do kogo ma 

się Urzędnik zwrócić jak nie do sołtysa? Pan Wójt powiedział, że dlatego przyjmuje Pani 

Sołtys wyjaśnienie i podziękował za nie. Pan Wójt jeszcze powiedział, że to iż pani Sołtys 

bardzo dużo robi dla miejscowości, to my o tym wiemy i dziękujemy.   

 

Pani Małgorzata Żugaj – Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, że oczywiście nie wątpi w to, że 

wszyscy sołtysi robią bardzo dużo, bo jeśli nie to nie byliby sołtysami. Mówczyni 

powiedziała, że mówi o swoim sołectwie, o swoim zakresie obowiązków, które robi. Pani 

Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie, krótko odpowiedziała, że nie wie kto w jej wsi 

podrzuca gruz.  

 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo powiedział, że tylko o to chodziło.  

 

Pan Grzegorz Hejno – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że myśli, iż pani 

Sołtys za bardzo osobiście do tego podchodzi.  

 

Pani Małgorzata Żugaj – Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, że osobiście do niej jest to 

skierowane, więc osobiście wyjaśnia.  

 

Pan Grzegorz Hejno – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

Nikt się nie zgłosił.        

Na tym punkt zakończono. 
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Pan Grzegorz Hejno – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zarządził dziesięciominutową 

przerwę.  

 

Po przerwie obecnych było 12 radnych Rady Gminy Darłowo.  

Radny Waldemar Bonk był nieobecny. 

Radny Robert Ciszek był nieobecny. 

Radny Henryk Noworolnik po przerwie był nieobecny.  

Powyższa frekwencja stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

 

 

 

Ad.9.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Druk Nr 1/2016
XX

 
/projekt uchwały wraz z załączonym wnioskiem Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej w Dąbkach z dnia 

19 lutego 2016 roku w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                  

z uzasadnieniem. Pan Wójt poinformował, że ceny, które proponuje nasz zakład budżetowy 

zostały zmienione o 0,09 zł, jest to taka symboliczna złotówka. Po analizie kosztów, ciągłych 

napraw i utrzymania sieci przedstawionych przez nasz zakład stwierdzono, że tych środków 

jest za mało. Inne środki są dokładane, wiec proponuje się taką minimalną podwyżkę, która     

w skali roku dałaby około stu tysięcy złotych na sprawniejsze utrzymanie sieci 

wodociągowych.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków stanowi załącznik  nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków stanowi załącznik  nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Radny Michał Górski Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków stanowi załącznik  nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan radny Michał Górski zapytał pytanie panu Stanisławowi Benkowskiemu Dyrektorowi 

Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej w Dąbkach. Pan Radny powiedział, że znając 

stan infrastruktury obecnej sieci, także plany Gminy co do rozbudowy nie istniejących jeszcze 

sieci – jak pan ocenia, czy w najbliższym roku 2017 również taka podwyżka cen może być 

potrzebna?  
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Pan Stanisław Benkowski – Dyrektor Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej                         

w Dąbkach odpowiedział, że wszystko zależy od kosztów faktycznych, które zakład poniesie 

w roku poprzedzającym. Trudno to określić, ale może być niewielka podwyżka a może być 

znaczna.    

 

Pan Grzegorz Hejno – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że wszystko to 

zależy od rachunku ekonomicznego.  

 

Pan radny Michał Górski powiedział, że oczywiście, natomiast to pytanie zadał, bo jest 

ciekawy kiedy GZUP jako jednostka budżetowa zacznie się sam bilansować, żeby gmina 

oprócz inwestycji nie musiała dofinansowywać poprzez podniesienie opłat za ścieki.   

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków: 

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

11 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

1 głosie wstrzymującym  

podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                     

i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
/Uchwała Nr XX.172.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie                

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 10.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 30 października 2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku 

od nieruchomości, zwolnień tego podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa. 

Druk Nr 2/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 października 

2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień tego podatku oraz poboru podatku w 

drodze inkasa stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 

października 2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień tego podatku oraz 

poboru podatku w drodze inkasa stanowi załącznik  nr 18 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 

października 2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień tego podatku oraz 

poboru podatku w drodze inkasa stanowi załącznik  nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 30 października 2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości, zwolnień tego podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady Gminy Darłowo                      

z dnia 30 października 2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości, zwolnień tego podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa. 
/Uchwała Nr XX.173.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XV.114.2015 Rady Gminy 

Darłowo z dnia 30 października 2015 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień tego 

podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

 

Ad. 11.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady Gminy Darłowo                 

z dnia 30 października 2015 roku w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji               

i informacji na podatek od nieruchomości. Druk Nr 3/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 października 

2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek od nieruchomości stanowi 

załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 

października 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek od 

nieruchomości stanowi załącznik  nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 30 

października 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na podatek od 

nieruchomości stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady 

Gminy Darłowo z dnia 30 października 2015 roku w sprawie określenia wzorów 

formularzy deklaracji i informacji na podatek od nieruchomości:  

 

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady Gminy Darłowo                 

z dnia 30 października 2015 roku w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji               

i informacji na podatek od nieruchomości.  
/Uchwała Nr XX.174.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XV.120.2015 Rady Gminy 

Darłowo z dnia 30 października 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na 

podatek od nieruchomości stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 12.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok”.  

Druk Nr 4/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok” stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 

protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem. Pan Wójt poinformował przy tym, że tą uchwałę podejmuje się  po 

zasięgnięciu opinii Powiatowego Lekarza Weterynarii, zarządców obwodów łowieckich                    

i organizacji społecznych, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt, 

działających na obszarze Gminy Darłowo. Gmina wystąpiła o niezbędne opinie. Pan Wójt 

powiedział, że oczywiście na ten program jest przeznaczona kwota w budżecie i została ona 

zwiększona na czterdzieści tysięcy złotych na ten rok.   
 

/Wniosek o zaopiniowanie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok” stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 

 

/Pozytywna opinia Powiatowego Lekarza Weterynarii w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok” stanowi 

załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok” stanowi załącznik  nr 28 do 

niniejszego protokołu/ 
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Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok” stanowi załącznik  nr 29 do niniejszego 

protokołu/ 
 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Darłowo na 2016 rok”:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok”. 
/Uchwała Nr XX.175.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Darłowo na 2016 rok” stanowi 

załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 13.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2015 rok. Druk Nr 5/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok stanowi załącznik 

nr 31 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok stanowi załącznik  

nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok stanowi załącznik  

nr 33 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok stanowi załącznik  

nr 34 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2015 rok. 
/Uchwała Nr XX.176.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 

rok stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 14.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Darłowie z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem potrzeb                        

w zakresie pomocy społecznej. Druk Nr 6/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie                     

z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik nr 36 

do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                             

w Darłowie z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi 

załącznik  nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                

w Darłowie z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi 

załącznik  nr 38 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Darłowie z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi 

załącznik  nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Darłowie z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem potrzeb                        

w zakresie pomocy społecznej.  
/Uchwała Nr XX.177.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2015 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 15.  

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Darłowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących przyznawania dodatku energetycznego. Druk Nr 7/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących przyznawania dodatku 

energetycznego stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                           

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                     

w Darłowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących przyznawania 

dodatku energetycznego stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Prawa w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                           

w Darłowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących przyznawania 

dodatku energetycznego stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej dotyczących przyznawania dodatku energetycznego:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Darłowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących przyznawania dodatku energetycznego. 
/Uchwała Nr XX.178.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Darłowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących przyznawania dodatku energetycznego stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 16.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Darłowo na lata 2016-2018. Druk Nr 8/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV                  

w Gminie Darłowo na lata 2016-2018 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego 

HPV w Gminie Darłowo na lata 2016-2018stanowi załącznik  nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 

Radny Sławomir Dobrzański Przewodniczący Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego 

HPV w Gminie Darłowo na lata 2016-2018stanowi załącznik  nr 47 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pan radny Michał Górski zapytał pana wójta czy ta kwota trzydzieści tysięcy w ciągu trzech 

lat, czy ten program będzie kosztował tyle, czy to będzie wynikało z tego ile dziewczynek, 

osób chętnych będzie brało udział w tym programie? 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo odpowiedział, że to będzie zależało od tego 

ile osób chętnych będzie brało udział w tym programie oraz od przetargu bo na te szczepionki 

będzie przetarg zorganizowany. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń 

wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Darłowo na lata 2016-2018:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Darłowo na lata 2016-2018. 
/Uchwała Nr XX.179.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego HPV w Gminie Darłowo na lata 2016-2018 stanowi załącznik nr 48 do niniejszego 

protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 17.  

Podjęcie uchwały w sprawie wydawania czasopisma samorządowego pod tytułem 

„Wieści Gminne”. Druk Nr 9/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie wydawania czasopisma samorządowego pod tytułem „Wieści Gminne” stanowi 

załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wydawania czasopisma samorządowego pod tytułem „Wieści Gminne” 

stanowi załącznik  nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie ustanowienia służebności przesyłu:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosach wstrzymującym  

podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia służebności przesyłu. 
/Uchwała Nr XX.180.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydawania czasopisma samorządowego pod 

tytułem „Wieści Gminne” stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 18.  

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo (dot. działki nr 196/2 w obrębie Dąbki). Druk Nr 10/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi 

załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo 

stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu/  

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo 

stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/  

Radny Michał Górski Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Darłowo: 

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo. 
/Uchwała Nr XX.181.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 19.  

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (dotyczy działki nr 40 w obrębie 

Bukowo Morskie). Druk Nr 11/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem. 
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo 

stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/  

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo 

stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/  

Radny Michał Górski Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Darłowo stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie nabycia nieruchomości:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

12 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

0 głosów wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości. 
/Uchwała Nr XX.182.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 61 do 

niniejszego protokołu/ 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 20.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 rok.  

Druk Nr 12/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 rok stanowi załącznik nr 62 do 

niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 rok stanowi załącznik nr 63 do 

niniejszego protokołu/  

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 rok stanowi załącznik  nr 64 

do niniejszego protokołu/ 
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Radny Michał Górski Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej przedstawił 

pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 rok stanowi załącznik  

nr 65 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 

2016 rok:  

Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

10 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

2 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 rok. 
/Uchwała Nr XX.183.2016 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2016 rok 

stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 21.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo 

na lata 2016-2022. Druk Nr 13/2016
XX

 
/projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2016-2022 tanowi 

załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 

 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                            

z uzasadnieniem.  

 

Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       

i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2016-

2022 stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu/  

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 

dotyczącą projektu uchwały.  
/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2016-

2022 stanowi załącznik  nr 69 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Darłowo na lata 2016-2022:  
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 

Darłowo  

10 głosami za, przy  

0 głosach przeciw i  

2 głosach wstrzymujących  

podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 

lata 2016-2022. 
/Uchwała Nr XX.184.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Darłowo na lata 2016-2022stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

Ad. 22.  

Wolne wnioski i zapytania. 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby 

zabrać głos. 

Nikt głosu nie zabrał w tym punkcie.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

 

 

 

Ad. 23.  

Zakończenie sesji. 
 

Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XX sesji VII kadencji Rady 

Gminy Darłowo – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 

obrady o godzinie 11
58

 w dniu 30 marca 2016 roku. 
/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji/ 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
Sekretarz obrad:  

Grzegorz Hejno 
Radny Rady Gminy Darłowo 
 

Michał Górski  
 

 

 

 
Protokół sporządziła: 
 

Iwona Kowalska  
Kierownik Biura Rady  


